
MOTION 3    2019-04-23 

Till SNF:s Riksmöte 2019 

 

Angående tid och plats för utvecklingskonferens. 

 

 I år haft en separat konferens i Ljungsbro där alla närvarande föreningar la 

fram sina förslag om förbundets framtid och utveckling. 

Nu i juli månad blir det tid för Riksmöte i Umeå där föreningarnas delegater är 

kallade för att behandla den gångna periodens verksamhet och förhoppningsvis 

bevilja ansvarsfrihet för styrelsen, ett möte som kanske bara behöver ta två 

timmar. 

Hur intressant blir det för oss som måste lägga tre hela dagar på detta? 

2018 hade vi utvecklingskonferensen i samband med Riksmötet och det tyckte 

vi var riktigt givande, därför vill vi återgå till att ha utvecklingskonferensen i 

samband med Riksmötet. På detta sätt kommer fler föreningar att delta. 

 

Därför föreslår vi från Svanrevet: 

 

att- vi återgår till att vi har utvecklingskonferensen i samband med Riksmötet. 

 

På uppdrag av Naturistföreningen Svanrevet 

Bertil Påhlsson 

Ordförande 

 

 


